
Сенад Шепић 

Питање постављено Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ, Влади Републике 

Српске, Брчко Дистрикту БиХ, владама кантона у Федерацији БиХ – „Шта Савјет 

министара БиХ, ентитетске, кантоналне владе и Брчко Дистрикт БиХ конкретно раде на 

смањењу незапослености младих у БиХ?“ 

Молим да ми доставите информације о свим активностима које су у току по овом 

питању, као и активности које планирате да реализујете у 2014. години, уз ставке и 

износ буџета предвиђен за ову намјену. 
 


